
BOA.0002.2.6.2022 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XLII/22 

z XLII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 28 czerwca 2022 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w Pniewach  

ul. św. Ducha 10 

 

XLII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 28 czerwca  2022 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 28 czerwca  2022 r. o godz.19.00  

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radni Powiatu Szamotulskiego 

− Sławomir Chamczyk, 

− Roman Hojan, 

− Bernadeta Markiewicz 

3. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

4. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

5. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

7. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

8. Sołtysi Gminy Pniewy 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 



3.  Przyjęcie protokołów z XL i XLI sesji Rady Miejskiej. 

4.  Przyjęcie porządku obrad.  

5.  Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Pniewy za rok 2021  

1) przedstawienie raportu o stanie gminy Pniewy za rok 2021, 

2) debata nad raportem, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy wotum 

zaufania. (druk 337/22)  

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Pniewy za rok 2021: 

1) przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Pniewy za rok 2021 oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego, 

2) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi, 

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

przedłożonym sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za rok 2021, 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium,  

5) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem  z wykonania 

budżetu za rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2021 oraz sprawozdania   

z wykonania budżetu Gminy Pniewy za rok 2021. (druk 338/22)  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy absolutorium 

za rok 2021. (druk 339/22)  

10. Wolne wnioski i informacje.  

11. Zakończenie.  

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia XLII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 



oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz wszystkich 

obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 12, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni: Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak i Marek Wendt. 

 

3. Przyjęcie protokołów z XL i XLI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak poinformował, że 

protokoły zostały przesłane radnym elektronicznie oraz były dostępne w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejsze protokoły bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

1) Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XL sesji Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Marek Wendt 

 

2) Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Marek Wendt 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Pniewy za rok 2021 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poprosił Burmistrza Gminy o 

przedstawienie raportu o stanie gminy.  

 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy Pniewy za rok 2021 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny podkreślił w swoim wystąpieniu, że 

realizacja wszystkich zadań i osiągnięcie zamierzonych celów to zasługa dobrej 

współpracy z Radą Miejską, rzetelnej pracy ,,dobrej drużyny” czyli pracowników 



urzędu, jak również bardzo dobra współpraca z wszystkimi instytucjami i osobami 

pracującymi w jednostkach podległych gminie. 

Zwrócił uwagę na uwarunkowania podejmowanych działań, zwłaszcza w reżimie 

covidowym. Podkreślił znaczenie szerokiej współpracy, bez której nie byłoby sukcesu 

Gminy.  

Burmistrz poprosił autora dokumentu – Sekretarza Justynę Chamczyk o 

przedstawienie raportu. 

Sekretarz Gminy Justyna Chamczyk przybliżyła treść raportu zgodnie z dokumentem 

stanowiącym załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz wskazał na znaczącą dla budżetu ilość pozyskanych środków w kwocie 

rzędu 14 mln zł. Zwrócił uwagę na działania podejmowane przez jednostki 

organizacyjne gminy. Poinformował o planach powstania we wrześniu br. gabinetów 

lekarzy rodzinnych. 

b) debata nad raportem 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak podziękował wszystkim twórcom  

dokumentu i otworzył nad nim dyskusję. 

 

Radna Teresa Smorawska wyraziła słowa uznania dla osób, które brały udział w 

przygotowaniu raportu. Zwróciła uwagę na ogromny postęp w rozwoju Gminy Pniewy 

w różnych dziedzinach funkcjonowania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Prętki zapytał o działania, które nie powiodły się. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zwrócił uwagę nie tylko na aktywne 

pozyskanie środków zewnętrznych i co za tym idzie inwestycje, ale także na 

działania skierowane wprost na pomoc mieszkańcom jak: Środowiskowy Dom 

Samopomocy Jawor, Centrum Integracji Społecznej Ostoja, Spółdzielnia Socjalna 

Horyzont . Pogratulował za zaangażowanie w kwestię szczepień. Poprosił o 

rozważenie przeznaczenia środków na budowę nowej siedziby Urzędu Miejskiego w 

Pniewach. Zwrócił uwagę na problem dotyczący nieprawidłowości w wywozie 

nieczystości płynnych. 



 

O godz. 16.48 na sesję przybył Radny Mateusz Kajzderski. Skład Rady – 13 osób. 

 

W odniesieniu do zapytania Radnego Pawła Prętkiego Burmistrz Jarosław 

Przewoźny poinformował, że małe środki unijne na tereny wiejskie spowodowały, że 

tych inwestycji jest mniej. Ocenił jako zły stan dróg powiatowych. Wyraził ubolewanie 

aspołecznymi zachowaniami w przestrzeni publicznej, śmieceniem, dewastacją. 

 

O godz.16.59 sesję opuścił Radny Szymon Krawczyk, powrócił o 17.01. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy wotum 

zaufania. (druk 337/22)  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poprosił o sprawdzenie kworum. 

Odczytał treść i poprosił o przegłosowanie przedmiotowej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy wotum zaufania. (druk 

337/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLII/328/22 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy wotum zaufania 



Uchwała stanowi załącznik 4 do niniejszego protokołu 

 

O godz. 17.10 Przewodniczący ogłosił 15.minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Pniewy za rok 2021: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poprosił o przedstawienie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy. 

 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Pniewy za rok 2021 oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego 

Burmistrz Jarosław Przewoźny dokonał wprowadzenia do tematu. Następnie 

Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła informację na temat realizacji 

budżetu za rok 2021 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego -  

zgodnie z prezentacją multimedialną, sprawozdaniami finansowymi oraz 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2021. 

Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za rok 2021 

stanowią odpowiednio załączniki nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz zwrócił uwagę na pomyłkę pisarską w treści materiałów. 

 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak odczytał uchwałę Komisji wraz 

z opinią w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

Opinia Komisji Rewizyjnej wraz z uchwałą stanowią załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu; 

 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2021 



Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedłożonym sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za rok 2021 odczytała Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz. 

Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu; 

 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak.  

Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2021 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak otworzył dyskusję nad 

sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021. 

 

Głos zabrali: 

Radny Przemysław Chojan w sprawie aspektów technicznych sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak podzielił się ogólną refleksją na 

temat budżetu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pniewy za rok 

2021. (druk 338/22)  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poprosił o sprawdzenie kworum.  

Odczytał treść uchwały i poprosił o przegłosowanie przedmiotowej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pniewy za rok 2021. (druk 338/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLII/329/22 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 oraz 

sprawozdania  z wykonania budżetu Gminy Pniewy za rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy 

absolutorium za rok 2021. (druk 339/22)  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poprosił o przegłosowanie 

przedmiotowej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy absolutorium za rok 2021. 

(druk 339/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

NIEOBECNI (2) 



Jacek Siminiak, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XLII/330/22 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Pniewy absolutorium za 2021 rok 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

W związku z uzyskanym absolutorium wręczono kwiaty Burmistrzowi, Zastępcy 

Burmistrza oraz Skarbnikowi Gminy.  

Na ręce Burmistrza Jarosława Przewoźnego skierowano gratulacje i życzenia 

dalszych owocnych działań. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny podziękował Radzie Miejskiej za wotum 

zaufania i udzielone absolutorium oraz współpracownikom za całoroczne wsparcie. 

Podkreślił znaczenie dobrej współpracy i współdziałania. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak przypomniał o terminie następnej sesji, 

która odbędzie się 30 czerwca br. 

 

11. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XLII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Krzysztof Matuszak  

 
  


